

Statement for Contributors to Journal 期刊投稿声明

To: Editor-in-Chief, Journal of Business and Management Trends in Asia

致：《亚洲商业与管理趋势》期刊主编

I

本人

Want to use the title of the article.....

文章题目为

Apply to submit your article to Journal of Business and Management Trends in Asia.

申请投稿《亚洲商业与管理趋势》期刊。

I, hereby confirm that this article has not been published elsewhere, is not under review by any other journal, and has not been accepted for publication by any other journal. I agree to comply with the journal's review policies and authorize the editorial office to review and make appropriate edits to the manuscript. Furthermore the copyright of this article is hereby transferred to Krirk University. If any content, including images, tables, or viewpoints expressed in the article, is subject to complaint or dispute, I agree to take full responsibility.

本人及合作作者（如有）在此保证，该文章未曾在其他刊物发表，不在其他刊物的审批流程中，也未曾收到其他刊物的收稿通知。本人接受贵刊关于评审文章的规定，同意授权编辑部审批及对原稿进行相应的修改。同时，将文章之版权授予格乐大学，如文章内的相关图片、表格、内容及/或相关意见被投诉，本人愿意单方面承担一切责任。

If the editorial office of the Journal of Business and Management Trends in Asia Editorial Department finds that the above is false, the journal may immediately cancel the publication of the article without notifying the author in advance. I and my co-authors (if any) agree and accept the above terms and sign this document as a guarantee.

如《亚洲商业与管理趋势》期刊编辑部发现如上所述有虚假，贵刊可马上取消该文章的出版，无须预先通知作者。本人同意并签字保证接受上述条款。

Signature of the main author (first author)

主要作者（第一作者）签名

.....

(.....)

...../...../.....